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Protokół nr 184/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 9 sierpnia 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

2. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

3. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

 

Nieobecni: Pan Marek Kieler      - przewodniczący Zarządu Powiatu  

    Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu  

 

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

5. Pani Iwona Wieteska  - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 
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6. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

7. Pan Łukasz Sibiński   - z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

        i Budownictwa w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

8. Pani Anna Pakuła    - samodzielne stanowisko ds. strategii,  

         inwestycji i pozyskiwania środków   

         zewnętrznych w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu  

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2023 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 25.07.2023 r.  

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z petycją  mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica 

w sprawie przebudowy drogi i wybudowania chodnika. 

7. Zapoznanie z petycją w sprawie wybudowania chodnika oraz wykonania 

oświetlenia przy ul. Wczasowej w Krzeczowie.  
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8. Zapoznanie z odpowiedzią Departamentu Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego 

w Łodzi znak: IFI.8010.27.2023.KB z dnia 27.07.2023 r. na pismo Zarządu 

Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.202.2023 z 18.07.2023 r. w sprawie poparcia 

działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez wykonanie 

optymalnego przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły Podstawowej 

w Masłowicach.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wielunia  

w rejonie ulic: Warszawskiej, Staszica, Moniuszki, Placu Jagiellońskiego, 

Kilińskiego, 18 Stycznia, Popiełuszki, POW i linii kolejowej relacji Herby Nowe – 

Wieluń. 

10. Sprawy bieżące.  

11. Wolne wnioski.  

12. Zamknięcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CLXXXIV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 3 członków Zarządu Powiatu, 

zatem decyzje, które zapadną będą miały moc obowiązującą.    

Nieobecni Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

i Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma uwagi. 

Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd będzie procedował według 

zaproponowanego porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu proceduje zgodnie z zaproponowanym 

porządkiem obrad.  

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2023 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 25.07.2023 r.  

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z petycją  mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica 

w sprawie przebudowy drogi i wybudowania chodnika. 

7. Zapoznanie z petycją w sprawie wybudowania chodnika oraz wykonania 

oświetlenia przy ul. Wczasowej w Krzeczowie.  
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8. Zapoznanie z odpowiedzią Departamentu Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego 

w Łodzi znak: IFI.8010.27.2023.KB z dnia 27.07.2023 r. na pismo Zarządu 

Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.202.2023 z 18.07.2023 r. w sprawie poparcia 

działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez wykonanie 

optymalnego przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły Podstawowej 

w Masłowicach.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wielunia  

w rejonie ulic: Warszawskiej, Staszica, Moniuszki, Placu Jagiellońskiego, 

Kilińskiego, 18 Stycznia, Popiełuszki, POW i linii kolejowej relacji Herby Nowe  

– Wieluń. 

10. Sprawy bieżące.  

11. Wolne wnioski.  

12. Zamknięcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2023 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 25.07.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Annę Freus  

– dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownik Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać  

do przygotowanego materiału.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że wygląda 

to niedobrze. Nadmieniła, że spodziewali się sytuacji wzrostu zobowiązań 

wymagalnych, który się utrzymuje na wysokim poziomie, dlatego nie jest  

to zaskoczeniem, w związku z czym są podejmowane rozmowy z bankiem. Dodała,  

że nie ma jeszcze ostatecznej informacji z Banku PKO. Przekazała, że ma wiedzę, 
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że od nowa ich procedują. Zaznaczyła, że w miesiącu czerwcu z nowych umów 

udało się spłacić ponad 1 mln zł zobowiązań wymagalnych.  W lipcu ten stan będzie 

jeszcze wysoki, za sierpień obniży się dość znacząco.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że uznaje się, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o stanie zobowiązań  

i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na dzień 30.06.2023 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 25.07.2023 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego  

i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. – temat sesyjny 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor 

Annie Freus.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że przebieg planu finansowego nie wygląda zadowalająco, ponieważ wiadomym jest, 

że poziom finansowania był niewystarczający. Niemniej jednak od lipca jest poprawa, 

czego w tym sprawozdaniu nie widać. Odniosła się do kwestii starań utrzymania  

w ryzach kosztów wynagrodzeń kontraktowych na jakimś w miarę normalnym 

poziomie, z czym jak przekazała też nie jest łatwo. Dlatego, że mają pewne żądania 

pielęgniarek z wykształceniem magistra i trudności w tym względzie, ale jeżeli 

udałoby się dalej stabilnie zarządzać tym obszarem, to na pewno wynik finansowy  

na koniec roku będzie znacząco lepszy. Dodała, że jest nadzieja, że ten rok  

nie będzie zakończony tak złym wynikiem finansowym jaki jest widoczny, nawet  

po półroczu.   
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że miał właśnie  

o to zapytać, bo wygląda to bardzo niedobrze.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że w połowie 

roku zawsze ten wynik wyglądał źle. Nadmieniła, że rzeczywiście rok temu wyglądał 

nieco lepiej, zazwyczaj było 1 600 000 zł straty, a nie 2 200 000 zł na przykład  

na poziomie półrocza. Dodała, że też to odczuwają, że pierwsza połowa roku była 

trudna, faktycznie zbilansować było bardzo ciężko. Podkreśliła, że po poprzednich 

zmianach ustawowych i poziomie finansowania dla nich był mocno niewystarczający 

poziom finansowania. Zaznaczyła, że podpisuje świeże umowy, więc od lipca 

sytuacja wygląda znacząco lepiej, aczkolwiek problem mają, z tym, że ten jeden rok, 

to finansowanie nie było na wystarczającym poziomie. Przekazała, że wie,  

że nadal trwają rozmowy z ministerstwem, zapowiedzi są takie, że ma być jeszcze 

poprawa finansowania, której nie widzą. Jak to ostatecznie będzie wyglądać tego 

jeszcze nie wie, ale sądzi z dużym prawdopodobieństwem, że dużo lepiej niż wynik 

na półrocze.     

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Czy pani kierownik chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że uznaje się, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją. Dodał, 

że ta informacja będzie tematem obrad wrześniowej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że może  

do września będą jakieś pewniejsze informacje.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu 

wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu  

za I półrocze 2023 r. – temat sesyjny 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Zapoznanie z petycją mieszkańców ul. Jesionowej w miejscowości 

Konopnica w sprawie przebudowy drogi i wybudowania chodnika. 

  

     Pkt 7  

Zapoznanie z petycją w sprawie wybudowania chodnika oraz wykonania 

oświetlenia przy ul. Wczasowej w Krzeczowie. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Iwonę 

Wieteska – z-cę kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu i pana Macieja 

Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Udzielił głosu pani 

kierownik. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu poinformowała, że wnioskowany odcinek będzie wymagał dokumentacji 

technicznej na przebudowę tej drogi, na budowę chodnika. Zaznaczyła,  

że nie posiadają w tej chwili takich środków. Koszt dokumentacji, po rozeznaniu 

telefonicznym w biurach projektowych, to około 60 tys. zł. Całkowita długość 

wnioskowanego odcinka wynosi 1,1 km, w bieżącym roku nie ma zabezpieczonych 

środków w budżecie na przedmiotowe zadanie. Dodała, że ta sama sytuacja jest 

odnośnie petycji dotyczącej Krzeczowa tylko tam odcinek jest krótszy, koszt 

dokumentacji wynosiłby około 20 tys. zł. Całkowita długość wnioskowanego odcinka 

ulicy (od posesji nr 27 do posesji nr 39) wynosi 270 m. Powróciła do sprawy 

Konopnicy i nadmieniła, że tam w ogóle nie ma jeszcze zrobionej kanalizacji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się do pani 

sekretarz i powiedział, że i tak Komisja musi się tą sprawą zająć.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że ta sprawa musi 

trafić do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że poczekają na to, 

co zrobi Komisja. Zarząd zapoznał się z przedmiotową sprawą.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zaproponowała, żeby przekazać 

do wiadomości Komisji informację o kosztach. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o przygotowanie 

informacji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na pewno Komisja będzie 
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zapraszała na posiedzenie, ponadto planują chyba wyjazd w teren. Stwierdził,  

że Zarząd zapoznał się również z drugą petycją.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z petycją mieszkańców  

ul. Jesionowej w miejscowości Konopnica w sprawie przebudowy drogi  

i wybudowania chodnika i podjął decyzję o przekazaniu do Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu pisma Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

znak: PZD.SD.054.2.2023 z dnia 7 sierpnia 2023 r. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z petycją w sprawie wybudowania 

chodnika oraz wykonania oświetlenia przy ul. Wczasowej w Krzeczowie i podjął 

decyzję o przekazaniu do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wieluniu pisma Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu znak: PZD.SD.054.1.2023 

z dnia 7 sierpnia 2023 r. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z odpowiedzią Departamentu Infrastruktury Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi znak: IFI.8010.27.2023.KB z dnia 27.07.2023 r.  

na pismo Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.202.2023 z dnia 

18.07.2023 r. w sprawie poparcia działań zmierzających do poprawy 

bezpieczeństwa poprzez wykonanie optymalnego przejścia dla pieszych  

w obrębie Szkoły Podstawowej w Masłowicach. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

omówił przedmiotową sprawę. Zaproponował przesłanie niniejszej odpowiedzi  

do wnioskodawców.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy wpłynęła odpowiedź  

z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi dotycząca 

przejścia dla pieszych koło Domku Harcerza.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że nie wpłynęła. Nadmienił, że to były wnioski z sesji, na której był pan 

dyrektor i zobowiązywał się, że udzieli odpowiedzi. Dodał, że pismo zostało wysłane, 

ale nie otrzymaliśmy odpowiedzi.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową odpowiedzią, którą należy przekazać wnioskodawcy.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Departamentu 

Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi znak: IFI.8010.27.2023.KB z dnia 

27.07.2023 r. na pismo Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.202.2023 z dnia 

18.07.2023 r. w sprawie poparcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 

poprzez wykonanie optymalnego przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły 

Podstawowej w Masłowicach i podjął decyzję o przekazaniu ww. odpowiedzi Radzie 

Rodziców oraz Dyrektorowi Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej  

w Masłowicach. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wielunia  

w rejonie ulic: Warszawskiej, Staszica, Moniuszki, Placu Jagiellońskiego, 

Kilińskiego, 18 Stycznia, Popiełuszki, POW i linii kolejowej relacji Herby  

Nowe – Wieluń. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. 

Powitał pana Łukasza Sibińskiego – z-cę naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa, któremu udzielił głosu.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa omówił przedmiotowy projekt uchwały.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to są jakieś istotne 

zmiany.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa poinformował, że dla niektórych mogą być istotne, bo aktualnie  

on nie spełnia jakiś parametrów. Po zmianach, jak to ujął, jednemu może utrudnić,  

a drugiemu może ułatwić. Zaznaczył, że to jest trudne do ocenienia na tym etapie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan naczelnik 

wnosi jakieś uwagi.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjął uchwałę Nr 1269/23 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Wielunia w rejonie ulic: Warszawskiej, 

Staszica, Moniuszki, Placu Jagiellońskiego, Kilińskiego, 18 Stycznia, Popiełuszki, 

POW i linii kolejowej relacji Herby Nowe – Wieluń (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1269/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w punkcie 

pn.: „Sprawy bieżące”, Zarząd zajmie się trzema sprawami. Pierwsza  

to zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXX/428/23 z dn.24.07.23 r..  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu poinformowała, że na ostatnim 

posiedzeniu Zarządu było przedstawione zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

dotyczące uchwały Rady Powiatu w Wieluniu Nr LXX/428/23 w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego. Dodała, że Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi zażądał od nas 

wyjaśnień do dnia 8.08., które zostały wysłane w tej treści w jakiej są załączone  

w materiałach.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że Zarząd 

został poinformowany.  

Przekazał, że kolejna sprawa to „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia czynności badania  

i oceny złożonych ofert w celu wyboru najkorzystniejszej oferty w ogłoszonym 

otwartym naborze partnera w celu wspólnego przygotowania i realizacji projektu 

dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie  

Dla Łódzkiego 2021-2027 (FST), Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo  

w Transformacji (typ projektu 3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-IZ.00-002/23)”. 

Nadmienił, że Zarząd wyraził zgodę na przygotowanie tego projektu przez ZS nr 1  

w Wieluniu. Jednym z elementów było ogłoszenie o wyborze partnera  

i aby rozstrzygnąć ten wybór partnera, potrzebna jest Komisja. Skład Komisji został 

zaproponowany w projekcie uchwały. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi lub ma pytania. 

Nikt się nie zgłosił.  Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1270/23 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

czynności badania i oceny złożonych ofert w celu wyboru najkorzystniejszej oferty  

w ogłoszonym otwartym naborze partnera w celu wspólnego przygotowania  

i realizacji projektu dofinansowanego w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (FST), Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo 

w Transformacji (typ projektu 3-7) (Konkurs nr FELD.09.02-IZ.00-002/23)  

– (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1270/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że kolejną 

sprawą jest „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

do Prezesa Rady Ministrów wniosków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków”. Nadmienił, że dzisiaj do godziny 14.00 mogły wpływać wnioski. 

Zaproponował zapoznanie się Zarządu z wnioskami, które wpłynęły. Poprosił na salę 

obrad Panią Annę Pakuła. Następnie ogłosił przerwę w obradach Zarządu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 

osobowym. Nieobecni Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu oraz Pan Henryk 

Wojcieszak – członek Zarządu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady  

po przerwie. Wskazał, że do osób uczestniczących w posiedzeniu dołączyła Pani 
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Anna Pakuła i Pani mec. Beata Zając. Poprosił Panią Annę Pakuła o przedstawienie 

skrótowej informacji na temat wniosków, które wpłynęły i zaproponowanie dalszej 

drogi. 

Pani Anna Pakuła – Inspektor Samodzielne stanowisko ds. strategii, 

inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych w/m podała, że termin naboru 

wniosków został określony na dzień dzisiejszy do godziny 14:00 i do tego terminu 

wpłynęło do Urzędu 12 wniosków. Wskazała, że zgodnie z Regulaminem Naboru 

Wniosków o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków jednostka 

samorządu terytorialnego może złożyć takich wniosków łącznie 10. W związku z tym, 

że wpłynęło 12 wniosków, należy wybrać 10 wniosków, które zostaną złożone  

do BGK (Bank Gospodarstwa Krajowego). 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy wszystkie 

złożone wnioski spełniają wymagania formalne. 

Pani Anna Pakuła – Inspektor Samodzielne stanowisko ds. strategii, 

inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych w/m potwierdziła. Powiedziała, 

że wnioski zostały ocenione pod względem formalnym, na bieżąco były kierowane 

wezwania do uzupełnienia wniosków tam gdzie pojawiły się błędy formalne. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził przerwę celem 

oceny wniosków, zapoznania się z wnioskami przez członków Zarządu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 

osobowym. Nieobecni Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu oraz Pan Henryk 

Wojcieszak – członek Zarządu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady  

po przerwie na zapoznanie się z wnioskami, które wpłynęły w konkursie. Powiedział, 

że Zarząd poddał wnioski ocenie zgodnie z kryteriami w ogłoszeniu, na podstawie 
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tych kryteriów Zarząd podjął decyzję o przekazaniu 10 wniosków do złożenia  

w Aplikacji do Banku Gospodarstwa Krajowego. Powiedział, że po przeczytaniu tych 

wniosków, zarządzi głosowanie nad uchwałą w tej sprawie.  

1. Renowacja XIX-wiecznych feretronów – wnioskodawcą jest parafia  

w Mierzycach;  

2. Remont elewacji XIII w. kościoła parafialnego pw. Św. Ap. Piotra i Pawła  

w Krzyworzece – wnioskodawcą jest parafia w Krzyworzece; 

3. Remont elewacji zachodniej ściany i frontu kościoła pw. Św. Marii Magdaleny  

w Ożarowie – wnioskodawcą jest parafia w Ożarowie; 

4. Prace konserwatorskie oraz restauratorskie dotyczące stalli południowych  

z prezbiterium kościoła pw. Św. Filipa i Jakuba Ap. w Skomlinie – wnioskodawcą 

jest parafia w Skomlinie; 

5. Konserwacja ołtarza głównego z kościoła pw. Św. Wawrzyńca w Dąbrowie – 

wnioskodawcą jest parafia w Dąbrowie;  

6. Remont elewacji XVII w. kościoła rzymskokatolickiego pw. Św. Idziego  

w Chotowie – wnioskodawcą jest parafia w Chotowie;  

7. Konserwacja ratunkowa ołtarza głównego (2 ćw. XVIII w.) z kościoła Zakonu 

Sióstr Bernardynek pw. Św. Mikołaja (1380 r.) w Wieluniu I etap – wnioskodawcą 

jest Klasztor Sióstr Bernardynek; 

8. Remont dworu modrzewiowego w Kraszkowicach wraz z odnowieniem  

– rewitalizacją parku dworskiego na działce ewidencyjnej numer 1353/3  

– wnioskodawcą jest Martyna Walczak; 

9. Przebudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku Pałacu na dom seniora 

dziennego pobytu – etap remont piwnic – wnioskodawcą jest Stowarzyszenie 

Integracyjne Działające na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy 

Sami” w Wieluniu;  

10. Konserwacja ołtarza pw. Ofiarowania NMP z kościoła pw. Bożego Ciała  

w Wieluniu - 3 etap – wnioskodawcą jest parafia pw. Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu.  

Następnie zapytał czy są uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

nad uchwałą w sprawie przekazania do Prezesa Rady Ministrów wniosków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1271/23 w sprawie przekazania do Prezesa Rady Ministrów wniosków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni:  

Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak).       

 Uchwała Nr 1271/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wniosku  

nie zostały zgłoszone.  

 

 

 

Pkt 12 

Zamknięcie CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLXXXIV posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

Anna Zychla  

Inspektor 


